
Nieuwsbrief 2023 Plaatselijk Belang Rheeze - Diffelen 
 

Dinsdag 21 maart 2023 is de jaarvergadering van PB Rheeze & Diffelen. 
Deze vindt plaats bij camping “De Oldemeyer” om 20:00 uur 

Peter Dost en/of Maarten Minkjan komen namens de gemeente om over werkzaamheden gedeelte Rheezerweg 
tussen drempel en drempel e.e.a. uit te leggen en vragen te beantwoorden. 

Na de pauze zal Stef Fortkamp van het Waterschap Vechtstromen ons meer vertellen over de herinrichDng van het 
gebied de ‘Rheezermaten’ wat onderdeel was van het programma Ruimte voor de Vecht.  

Nieuwsgierig geworden? 
Komt allen!! 

Werkgroep  AED-netwerk  Rheeze en Diffelen 
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Afgelopen december is er weer AED- herhalingscursussen gehouden. De AED’s zijn aan vervanging toe en deze 
worden in samenspraak met SDchDng Hartveilig in kaart gebracht en vervangen. 

De Plaatselijk Belang AED kasten hangen op de volgende locaDes: 
1. Rheeze   De Rheezerbelten Grote Beltenweg 1; 

2. Rheeze   Familiecamping de Belten Grote Beltenweg 11; 

3. Rheeze   Sprookjescamping De Vechtstreek Grote Beltenweg 17; 

4. Rheeze   WoerDnk houthandel  Rheezerweg 93; 

5. Diffelen  Familiepark de Vechtvallei   Rheezerweg 76; 

6. Diffelen  Het Nijenhuis Aspergeboerderij  Rheezerweg 127; 

7. Diffelen  Kremer Melkveebedrijf  Grote Esweg 12 

Voor meer info over de AED’s : hartveilighardenberg.nl  
Aanmelden om opgeroepen te kunnen worden, dit kan bij hartslagnu.nl  
Werkgroep AED-netwerk Rheeze/Diffelen, Jan Nijhuis (info@hetnijenhuis.nl) 

Jan Nijenhuis hee4 lange 5jd, zelfs vanaf het begin, de Werkgroep AED-netwerk beheerd. Hij wil hier binnenkort mee 
stoppen.  Hiervoor zoeken we een opvolger. Je kunt rechtstreeks aan Jan Nijenhuis een bericht sturen als jij dit van 
hem over wilt nemen! 

Agenda jaarvergadering dinsdag 21 maart 2023: 

- Opening door de voorzi_er 

- ToelichDng gemeente Hardenberg m.b.t. werkzaamheden tussen drempel (Heetebrij) en drempel (Oordt) 

- Notulen van de ledenvergadering van 22 maart 2022 

- Financieel verslag, kascontrole door Gert Jan Mulder en Johs Heijmink 

 

- Behandeling Nieuwsbrief 2023  

- PB bestaat in 2024 75 jaar, de werkgroep is inmiddels gestart en volop bezig met het programma e.d. 

- Rondvraag, sluiDng en pauze 
  

Financieel overzicht Plaatselijk Belang Rheeze-Diffelen 2022
01-01-22 31-12-22 Totale mutatie 2022

kas 79,32€         300,32€                                        221,00€                   
betaalrekening plaatselijk belang NL70 RABO 0384 6216 43 7.515,66€    7.124,47€                                     -391,19€                 
betaalrekening schoolvereniging NL21 RABO 0116 8542 19 855,64€       1.057,04€                                     201,40€                   
spaarrekening schoolvereniging NL46 RABO 3249 2687 55 19.501,96€  19.503,91€                                   1,95€                       
totaal aan middelen: 27.952,58€  27.985,74€                                   33,16€                     

opmerking:  rekeningen schoolvereniging zijn niet vrij te besteden!
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Notulen ledenvergadering Plaatselijk Belang Rheeze – Diffelen 
Datum: 19 maart 2022, locaDe camping ’t Veld in Rheeze. 

Aanwezig: Enrico Hans, Gerrinda Bolks, Gerko Hu_en, Henk-Jan Veurink, Henk Somer en, Nicolien van der Veen, 
Gerjanne Kremer, René op de Haar, Herma  Mulder en ca. 55 leden. 

1. Opening. 

Enrico heet iedereen welkom, bedankt voor de mooie opkomst na twee jaar geen vergadering te hebben 
gehouden door Coronabeperkingen. 

2. Notulen laatst gehouden vergadering, 19 maart 2019. 

Deze worden doorgenomen en verder akkoord bevonden. Een lid, reageerde nog op de notulen dat er nog 
steeds betonnen paaltjes staan bij de Stuw in Diffelen, hier zouden flexibele paaltjes komen.  

3. Financieel verslag. 

Henk-Jan geef aan dat we er financieel goed voor staan. Verder maakt hij nog een opmerking dat de 
tegoeden van de schoolvereniging niet vrij te besteden zijn. 

4. Bestuurswisseling. 

Enrico Hans treedt af en hiervoor is Janneke Eggengoor gevraagd, zij zal tevens de rol van voorzi_er 
vervullen. 

Nicolien van der Veen treedt ook af en hiervoor is Aron Stapel gevraagd.  

Beiden worden van harte welkom geheten en Enrico en Nicolien worden bedankt voor hun inzet voor 
plaatselijk belang. 

Verder wordt er nog aandacht besteed aan de bestuurswisseling die in 2019 is geweest. Bert WilDnk en Arjan 
Veurink zijn toen afgetreden en hiervoor zijn Herma Mulder en Henk-Jan Veurink in de plaats gekomen, zij 
draaien al vanaf 2019 mee. 

5. Behandeling nieuwsbrief 2022 

In 2024 bestaat PB Rheeze – Diffelen 75 jaar, hier willen we graag aandacht aan geven. Buiten het bestuur 
om willen we graag een werkgroep die zich daarmee bezig houdt. Jolanda Hu_en en Ine ten Klooster geven 
zich hiervoor op. Later zal er nog verder gevraagd worden. 

De nieuwsbrief wordt punt voor punt doorgenomen. De kindermiddag zal 23 april plaatsvinden bij camping 
de Vechtvallei, nadere invulling zal nog volgen.  

6. Rondvraag. 

Verschillende leden vragen aandacht voor de kwaliteit van de fietspaden in ons gebied, later op de avond 
legt Nico Arkes (spreker na de pauze) toe hoe Staatbosbeheer hierin staat qua fietspaden.  
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- Fietspad achter de Vechtvallei, de bosjes moeten terug gesnoeid worden. Er ligt een sloot dicht aan het 
fietspad en het fietspad is al zo smal. 

- Fietspad Onderveldsweg, deels klinkers en deels asfalt. Dit fietspad valt onder verantwoording van 
Staatsbosbeheer en zij hebben zo goed mogelijk verbetering aangebracht nadat het behoorlijk stuk was 
gereden door tractoren.  

- Fietspadenplan qua veiligheid. Dit plan zal op de site van PB komen. 

Er is een aanvraag gedaan voor een windmolentje nabij de Vecht. Hier heef de gemeente een 
terugkoppeling opgegeven, het blijkt een klein windmolentje te zijn welke water vanuit de Vecht pompt. 
Grote Esweg is een weg van rechts, maar wordt door veel automobilisten niet zo gezien. Het wachten is op 
een botsing.  Is daar iets aan te doen. Beleid van de gemeente is zo weinig mogelijk borden. 
Onderhoud tunnelwanden van de grote tunnel bij de Grote Esweg. Deze is nu met duct tape beplakt. 
Onderhoud voor provincie of gemeente; Jan de Vries zoekt dit uit. 
Aanvoer materialen bij WoerDnk, zou dat op een andere manier kunnen en niet aan de Rheezerweg waar op 
die plek ook  geen fietspad is. Dit is een gevaarlijke situaDe. Deze vraag ligt bij de gemeente. In samenwerking 
met PB en de familie WoerDnk wordt naar een oplossing gekeken. 
Kan bij de picknickbank aan de Marsweg een prullenbak geplaatst worden? Het beleid van de Gemeente is zo 
weinig prullenbakken waardoor recreanten gedwongen worden hun eigen afval mee te nemen. Het clean-
team ruimt nu alDjd de rommel op. 
Is er al duidelijkheid over de windmolens in het Diffelerveld? Nee, daar is nog geen duidelijkheid over. 

De voorzi_er bedankt iedereen voor de inbreng en wenst iedereen verder nog een fijne avond toe. 

Verslag van overleg met Gemeente en Gebiedsbestuurder; 24-11-2022 

Naast de kennismaking tussen de bestuursleden van PB en de gebiedswethouder zijn ook nog de volgende 
onderwerpen besproken, onder meer naar aanleiding van de vraag van de gebiedswethouder die aangeef graag van 
PB te willen horen wat er zoal speelt in het gebied op verschillende terreinen. Vanuit het bestuur van PB komen de 
volgende onderwerpen naar voren: 

1. Wegen en fietspaden en verkeersveiligheid: 

a. Het onverharde deel van de Willemsdijk is in beheer bij SBB. SBB heef te weinig middelen om de Willemsdijk + 
fietspad goed te onderhouden en/of te verharden. PB wil graag dat het onverharde deel wordt verhard. Wat kan de 
gemeente daarin betekenen? 

b. Het Koerspad is deels in eigendom bij een parDculier. PB vraagt zich af hoe een gehele of gedeeltelijke overdracht 
alsnog kan worden geregeld. PB hoopt daarmee te bereiken dat de onderhoudstoestand van het pad weer aan de 
eisen zal voldoen. 

c. De voorbereidingen voor de aanpak van de Rheezerweg, binnen de kom, zijn inmiddels opgestart en PB zal daar 
binnenkort ook in worden betrokken. Ook het laden en lossen bij WoerDnk wordt in het project opgenomen. 

d. In de zomer verblijven, fietsen en wandelen heel veel gasten in dit gebied, daarom is het goed om de wegen en 
fietspaden conDnue in goede condiDe en veilig te houden. 

e. PB wordt al in veel projecten vanuit de gemeente goed betrokken, maar als plannen wijzigen, dan gebeurt het nog 
al eens dat PB daarover niet Djdig wordt geïnformeerd. Verzoek om daar meer aandacht aan te geven, bijvoorbeeld 
in het geval van de herinrichDng van de Rheezerbrink met verhardingsmateriaal van het Israël Emanuelplein. 

2. Zorgen. 
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PB maakt zich zorgen om enkele zaken die er momenteel spelen, daarbij moeten we denken aan: 

a. De onwenselijke en illegale acDviteiten die zich rond recreaDevijver De Oldemeyer afspelen. 

b. De onzekerheid en onduidelijkheid voor boerenbedrijven in het gebied, o.m. in relaDe tot de sDkstofcrisis. 

3. Toekomstvisie en ini^a^even. 

De gebiedswethouder geef aan dat het voor PB wellicht interessant is om samen met inwoners en bedrijven/
ondernemers een dorpsvisie op te stellen. Vanuit de gemeente is daarvoor (financiële) ondersteuning mogelijk. Ook 
werkt het vaak goed als er, vanuit PB en/of bewonersgroepen, iniDaDeven worden opgestart vanuit de samenleving 
aan de hand van een dorpsvisie. In dat geval willen/kunnen gemeente, provincie en andere subsidieverstrekkers vaak 
graag bijdragen aan mooie (burger-)iniDaDeven met voldoende draagvlak. 

Verslag van overleg en rondgang met Gemeente. 

Hardenberg, 6 december 2022 

1. Snoeien van bomen. 

Bomen binnen de kom worden eens in de zes jaar gesnoeid en buiten de kom eens in de negen jaar. Meerdere keren 
per jaar worden schouwen uitgevoerd en als daaruit naar voren komt dat zich gevaarlijke situaDes voordoen, dan 
worden meteen acDes uitgezet. 

2. Fietstunnel Grote Esweg. 

De afmeDngen van deze fietstunnel zijn niet meer van deze Djd, de tunnel is te smal, te laag en er is te weinig 
uitzicht/doorzicht, wellicht zijn er mogelijkheden om dit probleem op te lossen in combinaDe met de aanpak N36? 
Rood/wi_e keqngen aan beide zijden van de tunnel zijn inmiddels hersteld. 

3. Overdracht Koerspad. 

PB geef aan dat er in het verleden al afspraken zijn gemaakt over de overdracht van dit fietspad naar de gemeente, 
maar dat die overdracht desDjds niet is afgerond. Verzoek naar Gemeente hierin acDe te ondernemen 

4. Verharding Willemsdijk in rela^e tot “knip” bij Oldemeijer. 

Enkele jaren geleden was er sprake van de realisaDe van een “knip” bij de Oldemeijer en de verharding van de 
Willemsdijk. Wat is de huidige stand van zaken daaromtrent? 

5. Staat van onderhoud fietspaden van SBB. 

De onderhoudstoestand van de fietspaden van SBB is volgens PB ver onder de maat. Het gaat daarbij wel om één van 
de visitekaartjes van de gemeente en daarom van groot belang voor, onder meer, het toerisme. Wellicht is het goed 
dat, naast overleg hierover op ambtelijk niveau, ook op bestuurlijk niveau overleg wordt gevoerd met SBB over het 
belang van goed onderhoud van de fietspaden. 

6. Project Rheezermaten. 

Tijdens de uitvoering van het project Rheezermaten zijn onder meer de Veldbrakenweg en de Rheezerbrink gebruikt 
door zwaar verkeer, waardoor deze wegen beschadigd zijn. Wordt herstel van deze wegen nog uitgevoerd in het 
kader van dit project? 

7. Herinrich^ng Rheezerbrink. 

Het is de bedoeling dat de Rheezerbrink wordt heringericht/herstraat met de gebakken klinkers uit het Israël 
Emanuelplein. PB vraagt of aangegeven kan worden hoe lang het nog duurt tot dat materiaal beschikbaar komt. Als 
het nog lang duurt, dan is het wellicht beter om daar niet langer op te wachten, maar bijvoorbeeld elders gebakken 
verhardingsmateriaal te betrekken. 
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8. Semi-kombord Rheeze-Diffelen. 

Ter hoogte van camping De Vechtvallei aan De Rheezerweg is een semi-kombord “Rheeze-Diffelen” verdwenen. 
Gemeente plaatst daar een nieuw bord voor. 

Meerjarenplanning voor wegenonderhoud 2023-2024. 

  
Daarnaast had uw Plaatselijk Belang nog een aantal op- en aanmerkingen: 
  

  
Voor 2023 zullen de werkzaamheden grotendeels voor de bouwvak van 2023 worden afgerond. De 
uitvoeringscommunicaDe zal voorafgaand nog plaatsvinden. 
  
In 2025 zal opnieuw een meerjarenprogramma wegenonderhoud worden opgesteld voor de jaren 2026, 2027 en 
2028. 
  

Lichtplan buitengebied, gemeente Hardenberg. 

Zoals u wel in de Toren hebt kunnen lezen, gaat de gemeente Hardenberg de komende jaren bezig om de 
lantaarnpalen in de gemeente te vervangen. Voor alle inwoners van onze gemeente zijn er verschillende avonden 
geweest waarin men mee kan denken hoe straks de verlichDng kan worden. 

Jaar Gebied Weg Van Tot Maatregel

2023 Rheeze/Diffelen Grote Esweg Rheezerweg Rheezerweg Slijtlaag aanbrengen

2023 Rheeze/Diffelen Larikslaan Grote 
Beltenweg

Oldemeijerweg Slijtlaag aanbrengen

Opmerking / sugges^e Plaatselijk Belang (beknopt) Reac^e gemeente (beknopt)

Is het mogelijk om Djdens het onderhoud van de 
Grote Esweg ook de lekkage aan de tunnelbuis te 
repareren, vanuit kostenoogpunt c.q. efficiency is het 
wellicht een goed moment om dit gelijkDjdig uit te 
voeren. 
  
In de meerjarenplanning 2020-2022 stonden 5 
wegvakken benoemd om uitgevoerd te worden in 
2022, van deze 5 zijn de Grote Esweg en Larixweg,  
doorgeschoven naar 2023 en de Hardenbergerweg-
Stuwdijk naar 2025. Betekent dit automaDsch dat de 
Onderveldsweg en de Rheezerweg, van Drempel 
Huisnr 54 naar Drempel Rheezerbrink, uitgevoerd 
worden in 2022 zoals gecommuniceerd met onze 
leden c.q. bewoners. 
  
Verder vragen wij ons af hoe de actuele situaDe is 
omtrent de Willemsdijk en de herinrichDng van de 
Rheezerbrink

Het herstel van de tunnellekkage valt onder 
verantwoordelijkheid van Rijkswaterstaat. Rijkswaterstaat 
heef hier recent herstelwerkzaamheden uitgevoerd en 
geef aan dat de lekkage verholpen is. 
Grote Esweg en Larikslaan zijn in 2022 deels uitgevoerd 
(Djdelijke deklaag) en in 2023 een slijtlaag. Het deel van de 
tunnel zal in 2023 nog worden uitgevoerd in overleg met 
Rijkswaterstaat. 
De Onderveldsweg wordt in 2024 uitgevoerd. 
De aanpak Rheezerweg maakt onderdeel uit van het 
programma 2022. 
Willemsdijk is eigendom en beheer Staatsbosbeheer. De 
gemeente gaat nader in overleg met SBB. 
De Rheezerbrink; is in afwachDng van beschikbaar komen 
van gebakken klinkers uit centrum van Hardenberg 
(circulariteit) en aanvullend budget.
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Ook is er uitgelegd dat door minder verlichDng niet persé verkeersonveilige situaDes ontstaan. Door bijvoorbeeld een 
ander kleur wegdek of strepen op de weg kan alles duidelijker zichtbaar zijn dan door een straatlantaarn. Want een 
straatlantaarn kan ook zorgen, dat je achter deze lantaarn geen overzicht meer hebt op tegemoetkomend verkeer. 
Dan praten we met name over de wegen waar auto’s rijden, zij hebben door de regel goede verlichDng en kunnen 
door de strepen op de weg goed zien hoe de weg loopt. Ook de kleurstelling van de lampen (geel, wit of oranje) 
bepaald hoeveel je ziet. 

Fietsers en andere weggebruikers kunnen door minder lantaarnpalen een sociaal onveilige situaDe voelen op 
fietspaden/wegen. Verkeersonveilige situaDes op fietspaden ontstaan vaak omdat je niet helemaal onderscheidt kunt 
maken wat nu het fietspad is en wat de berm is. Strepen op het fietspad zouden hier weer een oplossing zijn en op 
sommige punten ook meer lantaarnpalen op fietspaden voor de sociaal veilige situaDe. 

Als PB Rheeze en Diffelen zijn wij in de zomer als eens aangeschoven bij de gemeente om de plannen door te nemen 
en ook bij de informaDe bijeenkomsten waren wij weer aanwezig. 

We hebben jullie hier in het najaar een mail overgestuurd om jullie te informeren hierover maar ook om input van 
jullie als bewoners te krijgen. Daar is goed gehoor aangegeven. De punten die we hebben binnen gekregen hebben 
wij samengevat en doorgemaild naar de gemeente. Van de gemeente hebben we een reacDe teruggekregen dat ze 
het fijn vinden dat wij als inwoners van Rheeze en Diffelen zo mooi en goed betrokken zijn. Zij zullen naar de reacDe 
kijken en waar mogelijk inpassen. 

Wanneer het lichtplan uitgewerkt is weten we niet precies maar ze zouden ons een terugkoppeling geven hierover. 
Mochten we nieuws hebben dan zullen wij jullie via de mail informeren hierover. 

Wegen in Rheeze, 

 Zowel de Rheezerweg als de Rheezerbrink zijn meerdere keren besproken met de Gemeente Hardenberg. 

 Voor de Rheezerweg in Rheeze, van drempel tot drempel, zijn de volgende punten voor verbetering aangedragen: 

• De onoverzichtelijke fietser oversteekplaatsen 

• De losplaats bij Houthandel WoerDnk 

• De algehele staat van de weg 

Inmiddels is er een conceptplan voorgelegd aan PB en WoerDnk. Op de Algemene ledenvergadering zal de Gemeente 
Hardenberg deze nader toelichten. 

Voor de Rheezerbrink is er besproken dat de huidige klinkers vervangen zullen worden door “oude” klinkers passend 
bij het karakter van de Rheezerbrink. Ook hier geldt dat de staat van de Rheezerbrink zodanig slecht is dat er haast is 
geboden om dit op de kortst mogelijke termijn uit te voeren.  Tevens is er de wens uitgesproken om passende 
straatverlichDng te plaatsen, in de sDjl zoals geplaatst in Beerze. 
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Ac^viteiten van het afgelopen jaar 

Ook het afgelopen seizoen heef Plaatselijk Belang Rheeze-Diffelen allerlei acDviteiten georganiseerd zoals in 
onderstaande verslagen te lezen is. 

Op vrijdag 4 maart was het schaatsuitje. 

Op 4 maart gingen we met een hele rij auto’s richDng de schaatsbaan van Enschede. 
Jong en oud waren vertegenwoordigd.  Er kon heerlijk geschaatst worden. 
Het was een gezellige avond. 

Op zaterdag 19 maart  was het landelijke opschoon dag 

In 2022 hebben we voor het eerst meegedaan aan de landelijke acDe NL-schoon. 
Met twee groepen (30 personen) hebben we in Rheeze en Diffelen veel zwerfvuil op kunnen halen. Er was een groep 
acDef in Diffelen en een groep in Rheeze. Om deel te nemen aan deze acDe hebben we vanuit de gemeente de 
hulpmiddelen gekregen en al het ingezamelde afval werd door de gemeente opgehaald. Voor het inzamelen van het 
zwerfvuil hebben we van twee lokale ondernemers koffie en na afloop soep gekregen. Een zeer geslaagde ochtend.  

Op dinsdag 20 juni  was de fietspuzzeltocht  

Wat een opkomst en wat was het weer geweldig! Vanaf 19 uur vertrok iedereen blij vanaf camping de Vechtvallei. 
Er waren een hele hoop deelnemers! Er moesten ook opdrachten uitgevoerd worden. Het eindpunt was camping de 
Vechtvallei te Diffelen. De vragen waren echte hersenkrakers maar toch waren er een aantal die een prijs in 
ontvangst konden nemen: 
De derde prijs : Arjan & Petra Veurink samen met Gertjan & Gerrinda Bolks 
De tweede prijs: familie Hu_en Rheezerweg 64 
De eerste prijs: Gerlinde Hu_en (Rheezerweg 74) en Annemarie Stapel 

Het was nog lang onrusDg bij camping de Vechtvallei in Diffelen… 

Op zaterdag 24 september was de jaarlijkse BBQ!! 

Voor de jaarlijkse BBQ waren we dit jaar welkom bij Maikel en Kirsten Bolks in Rheeze, nogmaals hartelijk dank voor 
het ter beschikking stellen van jullie schuur en locaDe. 
De opkomst was weer geweldig! Wat fijn om weer met zoveel mensen bij elkaar te kunnen zijn! 
Gezellig bij een vuurtje zi_en of aan een statafel hangen, het kon allemaal. 
Ook hier was het tot in de vroege uurtjes nog zeer onrusDg… 

Op donderdagavond 19 oktober  was “Kijkje achter de Schermen” 

We zijn met 11 personen vanuit Rheeze en Diffelen op bezoek geweest bij Crematorium de Lariks en zijn daar 
ontvangen door Birgit Rusken. Birgit heef ons het ontstaan van het crematorium in de gemeente Hardenberg 
uitgelegd.  Voor er werd gestart met de bouw van het crematorium heef Birgit uitgebreid informaDe ingewonnen bij 
o.a. de  verschillende kerken in de gemeente. Vanuit de verschillende groepen bleek er geen weerstand te zijn maar 
alleen een onbekendheid naar het cremeren. Vervolgens heef ze technisch uitgelegd wat er Djdens het proces van 
een cremaDe gebeurt en hierbij hebben we echt achter de schermen kunnen kijken. 
Als u ook eens in de gelegenheid bent om ook deel te nemen aan een rondleiding bij Crematorium de Lariks dan is 
dit zeker de moeite waard! 

Vooruitblik 2023 
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Voor het komend seizoen staan er weer verschillende gezellige acDviteiten op de agenda: 

18 maart:  Landelijke opschoondag – NL schoon in Rheeze en Diffelen 

24 maart: Schaatsen 

7 juni:   Fietspuzzeltocht 

Tussen pinksteren en schoolvakanDe, kindermiddag bij Capfun sprookjescamping “De Vechtstreek” 

In sept:  De jaarlijkse BBQ 

N.t.b.:  Kijkje achter de schermen 

Uitnodigingen voor deze acDviteiten ontvangt u nog, maar noteer de data alvast op uw kalender!  
We hopen dat u massaal deelneemt aan de acDviteiten! Neem ook uw buren mee! 
Mocht u ideeën of suggesDes hebben voor acDviteiten die we kunnen organiseren, 
dan kunt u dit doorgeven aan het bestuur. 

Als plaatselijk belang Rheeze-Diffelen hopen we op een gezellig seizoen met elkaar! 

Adressen bestuursleden Plaatselijk Belang  

Janneke Eggengoor (voorz) 
Rheezerbrink 7A 
Rheeze 

Herma Mulder 
Rheezerweg 84 
Diffelen 

Henk Somer 
Marsweg 1 
Rheeze 

Gerrinda Bolks (secr) 
Rheezerweg 60a 
Rheeze 

Aaron Stapel 
Rheezerweg 76 
Diffelen 

René op de Haar 
Ringweg 2a 
Rheeze

Henk-Jan Veurink (penn) 
Rheezerweg 64A 
Rheeze  

Gerko Hu_en 
Rheezerweg 64 
Rheeze  

Gerjanne Kremer 
Grote Esweg 22 
Diffelen 
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